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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0322-08/2019 
Datum:  17. 12. 2019 

   
 

ZAPISNIK 
9. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 17. 12. 2019, ob 16. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, 
Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar (16.30), Romana Velišček 
(16.30), Damjan Birtič, Zvezdan Prinčič, Denis Rusjan 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Dejan Rusjan, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, 
Tina Novak Samec, Damijan Marinič – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Saša Pegam – Tarin d.o.o.    
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 8. redne seje   
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2020 in predlogu Odloka o 

Proračunu Občine Brda za leto 2021 – druga obravnava 
5. Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 

proračunski leti 2020 in 2021 
6. Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunski leti 2020 in 2021 
7. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola Alojza Gradnika Dobrovo – druga obravnava 
8. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda – 

skrajšani postopek 
9. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Brda – skrajšani postopek 
10. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o  organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Brda 

– skrajšani postopek  
11. Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2020  
12. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 8. redne seje  
13. Pobude in vprašanja svetnikov  
14. Realizacija sklepov 8. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. Svetnica Romana Velišček in svetnik 
Dušan Bevčar sta se seje udeležila ob 16.30. Na seji je tako prisotnih 16 svetnikov.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 8. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 8. redne seje.  
 
Boris Šfiligoj poda pripombo k 4. točki, točke Ad14 – Pobude in vprašanja svetnikov. Stavek naj se pravilno glasi: »Prav 
tako, naj se na zemljišču pri vrtcu v Kojskem umakne stroj v okvari in tako zagotovi parkirišča.«    
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Prav tako poda pripombo na 7. točko iste točke, kjer so navedene parcelne številke v k. o. Šmartno. Opozori na to, da 
se ena parc. št. nahaja v k. o. Biljana.    
 
Anita Manfreda pojasni, da je bilo v programu PISO preverjeno in da se obe parcelni številki nahajata v k. o. Šmartno.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 8. redne seje s podano pripombo svetnika Borisa Šfiligoja.  
  

Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 9. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 9. redne seje.  
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2020 in predlogu Odloka o Proračunu 
Občine Brda za leto 2021 
 
Predloga Proračunov Občine Brda za leti 2020 in 2021 v drugi obravnavi predstavi Beti Kumar.  
 

I. Obrazložitev na pripombe, dane pri prvi obravnavi Proračuna Občine Brda za leto 2020 ter pripombe dane v 
javni razpravi, ki je trajala od 20.11.2019 do 4.12.2019 

1. Predlogi na seji občinskega sveta: 
Pobuda svetnika Zvezdana Prinčič, da se v proračunu v Načrtu razvojnih programov predvidi izgradnjo nadstreška v 
Balinarskem klubu v Vipolžah. 
Predlog se upošteva: v proračunu se v Načrtu razvojnih programov predvidi izgradnjo nadstreška v Balinarskem klubu 
v Vipolžah. 
2. Pripombe v času javne razprave: 
Boris Šfiligoj je podal predlog, da se na proračunski postavki 16025 Nakup kmetijskih zemljišč predvidi 15.000 Eur za 
nakup kmetijskega zemljišča za parkirne prostore v Kojskem pod cerkvijo. Predlaga, da se sredstva prenese iz 
proračunske postavke 18088 Ureditev sanitarij v gradu Dobrovo, zaradi prenosa investicije na firmo GRAD d.o.o. 
Predlog se upošteva: na proračunski postavki 16025 Nakup kmetijskih zemljišč se predvidi 15.000 Eur za nakup 
zemljišča za parkirne prostore v Kojskem pod cerkvijo. 
3. Predlogi Občine: 
Prihodki: 

• konto 7141 Drugi nedavčnih prihodki; na kontu so v predlogu proračuna planirana sredstva v znesku 416.500 
Eur in so višja za 9.798 Eur glede na osnutek proračuna. 

• konto 7300 Prejete donacije in darila od domačih pravnih oseb; na kontu so v predlogu proračuna planirana 
sredstva v znesku 86.250 Eur in so nižja za 24.000 Eur. Sredstva so bila predvidena za ureditev sanitarijev v 
gradu Dobrovo. Investicija se prenaša na firmo GRAD GT d.o.o. 

• konto 7412 Prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU iz strukturnih skladov; za 
projekt Dostopnost dobrin in storitev za ranljive skupine na podeželju so predvidena sredstva v višini 5.992 
Eur ter za projekt razvoj mreže Hiše dobre volje je predviden nižji znesek in sicer 1.956 Eur, saj naj bi razliko 
prejeli še v tekočem letu. 

Odhodki: 

• proračunska postavka 06031: usklajen je znesek namenjen skupni občinski upravi, glede na prejete podatke s 
strani Mestne občine Nova Gorica. Znesek je nižji za 15.000 Eur glede na osnutek proračuna; 

• proračuna postavka 14007: Predvidena so sredstva vezana na podaljšanje veljavnosti blagovne znamke na EU 
nivoju v znesku 3.000 Eur; 

• proračunska postavka 14024: postavka ni povečana, le znotraj postavke so usklajeni zneski glede na finančni 
načrt zavoda; 

• proračunski postavki 16046 in 22001: Na podlagi sklepa občin ustanoviteljic javnega podjetja Vodovodi in 
kanalizacija bo občina v letu 2020 razbremenila javno podjetje in sicer za obveznost, ki jo ima odprto pri 
javnem podjetju odplačala z najetjem kredita pri banki. Z zadolžitvijo bo nadomeščen kredit, ki ga ima občina 
do javnega podjetja Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica (10. c člen ZFO-1). Znesek obroka ostaja isti in sicer 
123.903 Eur; usklajen je tudi znesek kratkoročnega kredita do prejema EU sredstev za projekt MC Štaloni, ki 
je planiran v znesku 77.073 Eur; 
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• proračunska postavka 16020: predvidena so sredstva za obnove neprofitnih najemnih stanovanj v 
znesku 10.000 Eur; 

• proračunski postavki 18049 in 18057: na podlagi predloga, ki je bil podan na sestanku svetniških skupin je na 
obeh postavkah predvidenih 1.000 Eur več. 

• proračunska postavka 19001: Odprtje razvojnega oddelka v okviru OŠ Kozara se zaradi zapletenih in 
dolgotrajnih postopkov na Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport prenaša na september  2020. Glede 
na navedeno mora OŠ Alojza Gradnika Dobrovo zagotoviti dodatnega spremljevalca otroku s posebnimi 
potrebami, zato se je predvidelo sredstva za dva spremljevalca. 

• proračunska postavka 19023: občina ne bo z zunanjim izvajalcem opravila analizo optimizacije prevozov 
otrok. 

• proračunska postavka 20005: predvidena so sredstva za sofinanciranje javnega dela za program družabništva 
in spremljanja pomoči uporabnikov varstveno delovnega centra Nova Gorica v znesku 2.000 Eur 

• proračunska postavka 20010: V letu 2020 bo občina izvedla zadnjo aktivnost in sicer v sodelovanju z Domom 
upokojencev Nova Gorica bo organizirala skupno srečanje uporabnikov, strokovnih sodelavcev in 
predstavnikov partnerjev. Za navedeno aktivnost so predvidena sredstva v proračunu v višini 2.445 Eur. 
Projekt je sofinanciran iz sredstev EU. 

• proračunski postavki 22002 in 22004: Na podlagi sklepa občin ustanoviteljic javnega podjetja Vodovodi in 
kanalizacija bo občina v letu 2020 razbremenila javno podjetje in sicer za obveznost, ki jo ima odprto pri 
javnem podjetju odplačala z najetjem kredita pri banki. Z zadolžitvijo bo nadomeščen kredit, ki ga ima občina 
do javnega podjetja Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica (10. c člen ZFO-1), posledično pa bo imela stroške 
vezane na obresti dolgoročnega kredita ter stroške financiranja in upravljana z dolgom. Glede na prejeto 
ponudbo se ocenjuje, da bodo obresti na letnem nivoju v višini 12.000 Eur ter ostali stroški v znesku 2.235 
Eur. 

• proračunska postavka 06027: postavka se ne povečuje le znotraj postavke se uskladijo zneski posameznega 
konta. 

• proračunski postavki 04029 in 06029: iz postavke prireditev VS Višnjevik se prenaša 200 Eur na postavko 
delovanje VS Višnjevik za storitve telefona, taksa in elektronske pošte. 

• planira se, da bo občina imela presežek v višini 149.000 Eur iz prejšnjih let. 
 

II. Obrazložitev na pripombe dane pri prvi obravnavi proračuna za leto 2021 ter pripombe dane v javni razpravi, ki 
je trajala od 20.11.2019 do 4.12.2019: 
1. Predlogi na seji občinskega sveta: 

Pobuda svetnika Zvezdana Prinčič, da se v proračunu v Načrtu razvojnih programov predvidi izgradnjo nadstreška v 
Balinarskem klubu v Vipolžah. 
Predlog se upošteva: v proračunu se v Načrtu razvojnih programov predvidi izgradnjo nadstreška v 
Balinarskem klubu v Vipolžah. 

2. Pripombe v času javne razprave: Ni bilo pripomb. 
3. Predlogi Občine: 

Prihodki: 

• konto 7141 Drugi nedavčnih prihodki; na kontu so v predlogu proračuna planirana sredstva v 
znesku 661.663 Eur in so višja za 163 Eur glede na osnutek proračuna. 

Odhodki: 

• proračunska postavka 01011: planirana so sredstva za posebni material in storitve v višini 1.000 Eur; 

• proračunska postavka 06031: usklajen je znesek namenjen skupni občinski upravi, glede na prejete podatke s 
strani Mestne občine Nova Gorica. Znesek je nižji za 20.000 Eur glede na osnutek proračuna; 

• proračunska postavka 07006: planirana so sredstva na podlagi finančnega načrta javnega zavoda Gasilske 
enote Nova Gorica za sofinanciranje nabave avto lestve za reševanje in gašenje iz višini v znesku 14.763 Eur. 

• proračunska postavka 14024: postavka se ne poveča, le znotraj postavke so usklajeni zneski glede na finančni 
načrt zavoda; 

• proračunski postavki 16046 in 22001: Na podlagi sklepa občin ustanoviteljic javnega podjetja Vodovodi in 
kanalizacija bo občina razbremenila javno podjetje in sicer za obveznost, ki jo ima odprto pri javnem podjetju 
odplačala z najetjem kredita pri banki. Z zadolžitvijo bo nadomeščen kredit, ki ga ima občina do javnega 
podjetja Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica (10. c člen ZFO-1). Znesek obroka ostaja isti in sicer 123.903 
Eur; 

• proračunska postavka 16020: predvidena so sredstva za obnove neprofitnih najemnih stanovanj v znesku 
10.000 Eur; 

• proračunski postavki 18049 in 18057: na podlagi predloga, ki je bil podan na sestanku svetniških skupin se je 
na obeh postavkah predvideli 1.000 Eur več. 

• proračunska postavka 20005: predvidena so sredstva za sofinanciranje javnega dela za program družabništva 
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in spremljanja pomoči uporabnikov varstveno delovnega centra Nova Gorica v znesku 2.000 Eur.  

• proračunski postavki 22002 in 22004: Na podlagi sklepa občin ustanoviteljic javnega podjetja Vodovodi in 
kanalizacija bo občina razbremenila javno podjetje in sicer za obveznost, ki jo imamo odprto pri javnem 
podjetju odplačala z najetjem kredita pri banki. Z zadolžitvijo bo nadomeščen kredit, ki ga ima občina do 
javnega podjetja Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica (10. c člen ZFO-1), posledično pa bo imela stroške 
vezane na obresti dolgoročnega kredita ter stroške financiranja in upravljana z dolgom. Glede na prejeto 
ponudbo se ocenjuje, da bodo obresti na letnem nivoju v višini 12.000 Eur ter ostali stroški v znesku 2.235 
Eur.  

• proračunski postavki 04029 in 06029: iz postavke prireditev VS Višnjevik se prenaša 200 Eur na postavko 
delovanje VS Višnjevik za storitve telefona, faksa in elektronske pošte.  

• planira se, da bo občina imela presežek v višini 22.000 Eur iz prejšnjih let. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2020, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2021, vključno s pripadajočimi 
prilogami. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 5. 

 
Pooblastilo županu za sprejemanje načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem pod določeno vrednostjo za 
proračunski leti 2020 in 2021 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno s 4. odstavkom 11. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Ur. List 
št. 86/2010, 75/2012, 47/2013 - ZDU-1G, 50/2014, 90/2014 - ZDU-1l, 14/2015 - ZUUJFO, 76/2015, 26/2017, 11/2018, 
79/18) načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine sprejema občinski svet občine, na predlog župana. 
Občinski svet lahko določi, da načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine pod določeno vrednostjo sprejme 
župan. 
 
Glede na potrebo po enostavnejšem in hitrejšem sprejemanju ter izvajanju postopkov ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine, predvsem v primeru nakupa ali prodaje nepremičnin za gradnjo pri katerih je izkazana javna 
korist predlagamo, da Občinski svet Občine Brda pooblasti župana, da lahko sprejme načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR. 
 
Boris Šfiligoj predlaga, da se za nakup nepremičnin vrednost poveča medtem, ko za prodajo nepremičnin pa meni, da 
kupec nepremičnine lahko tudi počaka kak mesec.   
 
Anita Manfreda pojasni, da je 10.000 EUR mejna vrednost za katero občina ne potrebuje pripraviti cenitve.  
 
Pravnica Mojca Treplak pojasni, da je bila mejna vrednost 10.000 EUR določena, saj ni potrebna cenitev. Znotraj 
zakona se je meja sicer zvišala vendar, pa je bila pred leti vrednost 10.000 EUR predlog občinskega sveta.      
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet občine Brda pooblašča župana, da ob predhodnem soglasju vaške ali krajevne skupnosti sprejme 
načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine Brda v posamični vrednosti do 10.000,00 EUR.  

2. Pooblastilo velja za proračunski leti 2020 in 2021.   
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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Ad 6. 
 
Pooblastilo županu za potrditev investicijske dokumentacije za proračunski leti 2020 in 2021 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Investicijska dokumentacija mora biti izdelana na podlagi Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/2006, 54/2010, 27/2016,  v nadaljevanju: 
Uredba).  
Uredba določa pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije za vse investicijske projekte in druge ukrepe, ki se 
financirajo v skladu z zakonom o javnih financah. Zakon o javnih financah in področni predpisi podrobneje določajo 
obravnavo in sprejem proračuna. 
S sprejemom proračuna Občinski svet potrdi tudi investicije, ki jih je dolžan izvajati župan kot organ za izvajanje 
proračuna. Za vsako investicijo je glede na njihovo vrednost skladno z Uredbo potrebno pripraviti investicijsko 
dokumentacijo, in sicer: Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP), Predinvesticijsko zasnovo (PZI) in 
Investicijski program (IP) ali njegovo novelacijo. 
V 2. členu Uredbe opredeljuje investitorja kot pravno osebo, ki je navedena v investicijski dokumentaciji, v našem 
primeru je Občina Brda, ki jo po Zakonu o lokalni samoupravi in Statutu Občine Brda predstavlja župan. 
Glede na to, da uredba zahteva, da se do izdelave investicijske dokumentacije, investitor opredeli s pisnim sklepom, s 
katerim potrdi posamezen dokument, predlagamo občinskemu svetu, da za izdajo pisnega sklepa in s tem potrditev 
investicijske dokumentacije pooblasti župana, saj potrditev teh dokumentov že pomeni fazo razvojnih projektov. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda pooblašča župana za potrditev investicijske dokumentacije za vse projekte za katere je 
v Proračunu odprta proračunska postavka ali pa so projekti uvrščeni v Načrt razvojnih programov. 

2. Pooblastilo velja za proračunski leti 2020 in 2021.  
3. Z navedenim dokumentom se Občinski svet seznani na prvi naslednji redni seji. 
4. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 7.   

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno - izobraževalnega zavoda Osnovna šola 
Alojza Gradnika Dobrovo – druga obravnava 
 
Predlog odloka v drugi obravnavi predstavi Damijan Marinič – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.  
 
Občinski svet Občine Brda je dne 19. 11. 2019 potrdil Odlok o ustanovitvi osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo ( v 
nadaljevanju: Odlok) v prvem branju. Na Občinskem svetu je bila podana pobuda, da se preveri ustreznost člena 4. 
odst. 32. člena Odloka glede odgovornosti ustanovitelja za obveznosti zavoda.   Revizorka je potrdila, da je člen, ki 
določa, da ustanovitelj ni odgovoren za obveznosti zavoda ustrezen, saj za obveznosti odgovarja zavod. Ustanovitelj pa 
zavod financira in odloča o pokrivanju izgube. Zato je ta člen ostal nespremenjen. 
Revizorka je poleg tega  predlagala, da se v 1. odst. 31. člena Odloka črta predhodno soglasje župana, tako da se to 
soglasje pridobi po določitvi programa prioritet zavoda, saj je to bolj smiselno. Glede na navedeno je bil odlok 
popravljen v  tem členu. 
V ostalem so določbe Odloka glede na prvo branje nespremenjene. 
 
Predlog odloka v drugi obravnavi je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 6. redni seji dne, 10. 12. 2019 in 
soglasno potrdila predlog odloka kot primeren za obravnavo in odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Osnovna šola 
Alojza Gradnika Dobrovo.    

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Silvan Peršolja pove, da je bilo na zadnji seji izpostavljeno obširno vprašanje v zvezi s šolo. Zanima ga, ali se v zvezi s 
tem pripravlja obširen odgovor?  
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Beti Kumar pojasni, da se pripravlja obširno poročilo po opravljenem zaključnem računu, predvidoma v mesecu marcu, 
saj gre za pripravo obširne analize.  
 
Silvan Peršolja meni, da se to vleče preveč časa, da je vsem vseeno za šolo in da ni v skladu z volilnimi programi. Sedaj 
je prišlo že do te faze, da se o vsebini šole ne želi razpravljati.   
 

Ad 8. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda – 
skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavi Saša Pegam – Tarin d.o.o.  
 
Razlog za sprejem Odloka o spremembi Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda (v nadaljevanju besedila: 
Odlok) je sprejem novega področnega zakona, ki ureja pogrebno in pokopališko dejavnost - Zakona o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti (Uradni list RS, št. 62/2016; v nadaljevanju besedila: ZPPDej) ter predvidena ustanovitev 
režijskega obrata, ki bo organiziran kot nesamostojna notranja organizacijska enota v okviru občinske uprave občine in 
je v 5. členu obstoječega Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
26/2012 in 8/2013) že predviden kot ena izmed oblik zagotavljanja gospodarskih javnih služb.  
 
Odlok o gospodarskih javnih službah v Občini Brda v točki C) prvega odstavka 5. člena že predvideva, da se v režijskem 
obratu zagotavljata izbirni gospodarski javni službi  

• upravljanje in urejanje javnih parkirišč in 

• dejavnost plakatiranja in oglaševanja. 
 
Po novem pa se bo v režijskem obratu zagotavljala tudi javna služba, ki se je prej zagotavljala s podelitvijo koncesije, 
to je javna služba: 

•  vzdrževanje občinskih javnih cest. 
 
Vezano na novo ureditev pogrebne in pokopališke dejavnosti pa je potrebno dopolniti Od lok o gospodarskih javnih 
službah v Občini Brda tudi v smislu določil ZPPDej, ki dejavnosti deli na: 

• 24-urno dežurno pogrebno službo, ki je obvezna občinska gospodarska javna služba ter ostale pogrebne storitve, 
ki se izvajajo na trgu (prevoz, pripravo in upepelitev pokojnika ter pripravo in izvedbo pogreba) ter 

• pokopališko dejavnost, ki obsega upravljanje ter urejanje pokopališč in ju zagotavlja občina. 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 6. redni seji dne, 10. 12. 2019 in soglasno potrdila 
predlog odloka kot primeren za obravnavo in odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Brda, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v 
Občini Brda.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 9. 

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Brda – skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavi Saša Pegam – Tarin d.o.o.  
 
Pravno-organizacijsko lahko občina v skladu s 6. členom Zakona o gospodarskih javnih službah (ZGJS) zagotavlja 
obvezne gospodarske javne službe v eni izmed naslednjih oblik: 
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• v režijskem obratu,  

• v javnem gospodarskem zavodu, 

• v javnem podjetju,  

• z dajanjem koncesij. 
 
Režijski obrat, predviden s predloženim Odlokom o ustanovitvi režijskega obrata (v nadaljevanju besedila: Odlok), ne 
bo samostojna pravna oseba, temveč bo skladno s 17. členom ZGJS organiziran kot nesamostojna notranja 
organizacijska enota v okviru občinske uprave Občine Brda. 
 
V samem odloku so določena delovna področja režijskega obrata, njegove temeljne naloge, organiziranost, pristojnosti 
in podobno. Predvideno je, da režijski obrat lahko opravlja naslednje dejavnosti:  

• upravljanje in urejanje javnih parkirišč, 

• dejavnost plakatiranja in oglaševanja, 

• vzdrževanje občinskih javnih cest, 

• koordinacija okraševanja naselij, 

• urejanje in čiščenje javnih tržnic, 

• izvajanje posameznih del v zvezi z vzdrževanjem stanovanj, poslovnih prostorov in ostalih javnih objektov v lasti 
in uporabi občine, 

• izvajanje posameznih del v zvezi z vzdrževanjem javnih površin, površin za pešce, zelenih površin in otroških 
igrišč, 

• izvajanje posameznih del v zvezi z vzdrževanjem prometne signalizacije, 

• izvajanje posameznih del pri upravljanju ter urejanju pokopališč, 

• urejanje, čiščenje in vzdrževanje javne športne infrastrukture in skrb za obratovanje športne infrastrukture, 

• urejanje javnih površin ter infrastrukture za potrebe javnih prireditev, 

• urejanje, čiščenje in vzdrževanje objektov in prostorov v lasti in uporabi občine, 

• vzdrževanje avto strojnega parka v lasti in uporabi občine, 

• druge dejavnosti po odredbi župana ali direktorja občinske uprave. 
 
Ob navedenem bo režijski obrat lahko opravljal tudi naloge iz drugih področij ter druge dejavnosti, ki so opredeljene z 
občinskimi odloki in predpisi, ki urejajo gospodarske javne službe.  
 
Ustanovitev režijskega obrata v Občini Brda je po proučitvi vseh dejstev utemeljena, saj je takšna rešitev izvajanja 
določenih javnih služb in ostalih dejavnosti za občino bolj ekonomična, zmanjšali se bodo namreč stroški izvajanja 
dejavnosti ter povečala kakovost izvajanja storitev. 
 
S tem Odlokom se celovito ureja ustanovitev ter delovanje režijskega obrata ter določa njegov status, delovno 
področje ter druga vprašanja povezana z delovanjem režijskega obrata. Režijski obrat se ustanavlja za nedoločen čas 
ter bo deloval na območju Občine Brda. 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 6. redni seji dne, 10. 12. 2019 in soglasno potrdila 
predlog odloka kot primeren za obravnavo in odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Lilijana Kastelic pri delovnih področjih režijskega obrata ni opazila vzdrževanja in pomoči na objektu Vila Vipolže.  
 
Saša Pegam pojasni, da Vila Vipolže ni posamično navedena, ampak je to zajeto v 3. členu odloka pod alinejo » -  
izvajanje posameznih del v zvezi z vzdrževanjem stanovanj, poslovnih prostorov in ostalih javnih objektov v lasti in 
uporabi občine,«.  
 
Lilijana Kastelic predlaga, da se v delovna področja režijskega obrata posebej napiše izvajanje posameznih del v Vili 
Vipolže.  
 
Anita Manfreda pojasni, da v kolikor se v odlok zapiše en objekt, je potrebno nato zapisati vse objekte, ki so v občinski 
uporabi, sicer pa objekt ni v občinski lasti ampak v lasti Ministrstva za kulturo, s katerim ima občina sklenjeno pogodbo 
o uporabi. Zato je bolje, da je v odloku zapisan nek splošni pojem, saj se pogodba o uporabi lahko z leti tudi spremeni.  
 
V sled navedenega Lilijana Kastelic predlaga, da se dejansko zagotovi, da bo v Vili Vipolže zagotovljen vzdrževalec.  
 
Anita Manfreda še pojasni, da se je prav zaradi tega župan odločil, da se ustanovi in okrepi režijski obrat in tako uredi 
redno vzdrževanje v Vili Vipolže.    
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Brda, v prvi obravnavi.   
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi režijskega obrata v Občini Brda.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 10. 

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o  organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Brda – 
skrajšani postopek 
 
Predlog odloka predstavi Anita Manfreda.  
 
Trenutno veljavni Odlok  o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Brda je bil sprejet v letu 2008, 
delno pa je bil spremenjen v letu 2015, veljati pa je pričel petnajsti dan od dneva objave v Uradnem glasilu slovenskih 
občin. Zaradi uskladitve v povezavi z notranjo organizacijo občinske uprave je potrebno sprejetje novega odloka. 
 
Anita Manfreda dodatno opozori na napako v prvem odstavku 28. člena odloka, ki se pravilno glasi: »Naloge občinske 
inšpekcijske občinske inšpekcije in občinskega redarstva se opravljajo preko organa skupne občinske uprave. S 
posebnim aktom (odlokom) je določeno delovno področje, notranja organizacija, vodenje ter zagotavljanje sredstev in 
drugih pogojev za delo organa skupne občinske uprave.«  
 
Popravi se tudi 33. člen odloka, ki se pravilno glasi: »Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu 
slovenskih občin.«  
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 6. redni seji dne, 10. 12. 2019 in soglasno potrdila 
predlog odloka kot primeren za obravnavo in odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Brda, v 
prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Brda.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 11. 

 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2020 
 
Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2020 predstavi Anita Manfreda.  
 
Terminski plan dela občinskega sveta Občine Brda služi za potrebe operativnega delovanja, tako občinske uprave kot 
občinskega sveta. Točke se bodo dodatno umeščale na seje, glede na potrebe, ki se bodo pojavljale tekom leta.  
 
Silvan Peršolja poda predlog, da se 11. redna seja v mesecu marcu planira za 17. 3. 2020.   
 
Predlog se upošteva.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Terminski plan dela Občinskega sveta Občine Brda za leto 2020.  
2. Ta sklep prične veljati takoj.  

 
Ad 12. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 8. redne seje 
 
Dušan Bevčar pove, da so včasih odgovori preveč na splošno pripravljeni oz. se ne navezujejo na problem, na katerega 
se vprašanje nanaša. Predlaga, da se določi nosilca in rok za rešitev pobude oz. vprašanja.  
 
Boris Šfiligoj opozori na to, da morajo biti odgovori na pobude in vprašanja pripravljeni do naslednje seje, v kolikor pa 
se svetnik strinja, se odgovore lahko pripravi tudi do druge naslednje seje. Na večino enostavnih vprašanj pa bi se 
lahko odgovorilo neposredno na seji. Tako je zapisano tudi v Poslovniku Občinskega sveta Občine Brda.  
 

Ad 13. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov  
 
Denis Rusjan 
1. Ali je oblikovan program dela v Mladinskem centru Brda in kako se o tem obvešča potencialne udeležence 

dogodkov, predvsem mladino oz. otroke? Ali poteka informiranje tudi preko osnovne šole, če seveda gre za 
vsebine, ki bi bile primerne za mlajše otroke.  

2. Predlaga, da se v spomladanskem času ponovno organizira čistilna akcija območja Brd, kot je bilo to že večkrat v 
preteklosti in seveda, da se v to vključi tudi otroke.  

 
Silvan Peršolja 
1. V eni izmed pobud oz. razprav je bilo rečeno, da naj bi se povečal nadzor oz. inšpekcijski ukrepi nad avtobusi, ki 

parkirajo na obračališču v Šmartnem. Zanima ga, ali so bili izvedeni že kaki ukrepi s strani redarske službe?  
2. Kakšno je sodelovanje z glasbeno šolo na drugi strani meje? Včasih je to povezovanje obstajalo, ko se je vpisovalo 

naše otroke v glasbeno šolo na Plešivem. Kaj je od tega še ostalo? Ali se kaj dogaja z ustanovami v Števerjanu? 
3. Vse več je izogibanja o vsebinski debati o Osnovni šoli Alojza Gradnika na Dobrovem. Šola je urejena, energetsko 

sanirana, pripravljajo se projekti za širitev vrtca, itd. Meni, da ni nobenega razloga, da bi se izogibali razpravi o 
vsebini šole. Ima pa občutek, kot da to ni prioriteta občine. Osebno meni, da to je prioriteta in mu je zelo 
neugodno, da ni nekega širšega odziva med občinskimi svetniki.  

 
Anita Manfreda poda pojasnilo na prvo vprašanje v zvezi z izrečenimi globami in ukrepi. Podatek bo pridobila in ga tudi 
posredovala. Kar se pa tiče izvajanja redarske službe v nadaljevanju pove, da je z ustanovitvijo nove medobčinske 
uprave Občina Brda tudi vztrajala pri tem, da bo en zaposlen redar vsak dan v Brdih. Če bodo ob koncih tedna 
organizirani razni dogodki, bo seveda takrat povečan nadzor in zagotovo se bo to poznalo tudi na terenu. Osnovna 
naloga bo opozarjanje in obveščanje ljudi, tako šoferjev avtobusov kot ostalih udeležencev, da se držijo nekega reda in 
da se jih usmerja na druga parkirišča, kjer lahko počakajo goste.  
 
Silvan Peršolja poda repliko. V odgovorih na pobudo svetnika Borisa Šfiligoja glede zagotovitve parkirnih mest med 
Šmartnim in Zalim Bregom je bilo zaslediti, da je problem v signalizaciji in da je edino primerno mesto za parkiranje 
avtobusov pri stolpu v Gonjačah. Če je samo po sebi razumljivo, da parkirajo tudi do trije avtobusi na parkirišču v 
Šmartnem brez kakršnih koli dovoljenj, se ravno tako lahko improvizira in parkira tudi na ovinku med Zalim Bregom in 
Šmartnim. Lahko bi se kaj ukrenilo in pozvalo lastnike tam parkiranih vozil oz. odloženega materiala, da le to 
odstranijo.  
 
Lilijana Kastelic poda odgovor svetniku Silvanu Peršolja na drugo vprašanje. Kot predsednica Komisije za čezmejno 
sodelovanje pove, da so se člani komisije na zadnji seji dogovorili, da bodo v mesecu januarju 2020 stopili do 
ravnatelja in se pozanimali o vseh aktivnostih, ki jih imajo še s čezmejnimi šolami.  
 
Boris Šfiligoj pove, da je z Oddelkom za okolje in prostor občinske uprave Občine Brda dogovorjen, da si bodo lokacijo 
med Zalim Bregom in Šmartnim ogledali in poizkusili poiskati ustrezno rešitev.      
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Vilko Prinčič 
1. Pobuda svetnika Borisa Šfiligoja o odkupu in vrisu ceste »v Bošk« v Gornjem Cerovem naj se zadrži. Najprej naj se 

odkupi pot, ki je še makadamska, jo asfaltira, odkupi tisti del, ki je že asfaltiran in celotno cesto vriše v kataster. 
Pobuda svetnika Borisa Šfiligoja je nedemokratična, namesto, da bi ljudi, ki ob cesti živijo, združevali, jih ta pobuda 
ločuje, saj predlaga odkup samo dela ceste, kot da so tisti, ki stanujejo nižje, ob makadamski cesti, manj vredni 
občani. V sami vasi imajo vaščani slabo izkušnjo, ko se je vas razdelila glede zagotovitve mobilnega signala, ko je 
peščica vaščanov razdelila vas zaradi lastnega ega. Nedopustno je, da bo nekdo iz druge vasi razdrl ljudi v tem 
zaselku. Predlog je v celoti podprla vaška skupnost.    

 
Boris Šfiligoj poda repliko in sicer, da mu je bila kot svetniku odvzeta pravica dajanja pobude.  
 
Goran Simčič predlaga, da o pobudi najprej razpravlja vaška skupnost.  
 
Vilko Prinčič pove, da morajo biti pobude realne in moti ga to, da gre vse mimo vaške skupnosti.  
 
2. Predlaga, da se na dnevni red ene naslednjih sej uvrsti tudi točka »svetniška pobuda«. Dogovoriti se je potrebno, 

kaj spada med svetniške pobude in kaj je v pristojnem reševanju vaške skupnosti. Meni, da so vaške skupnosti 
zapostavljene, če se rešuje zadeve, ki sploh niso v pristojnosti občinskega sveta. Tako kot občinski svet ima tudi 
vaška skupnost svoje področje in svoje letne plane, katere pregledajo skupaj s strokovnimi službami občinske 
uprave.   

 
Anita Manfreda pojasni, da svetnik lahko podaja pobude, saj je to njegova pravica, zaželeno pa bi bilo, da je usklajeno 
z vaško skupnostjo. Na vsakokratnem dnevnem redu je tudi točka »Pobude in vprašanja svetnikov«, kar pomeni, da 
tisti, ki je legitimno izvoljen lahko na seji občinskega sveta poda pobudo ali pa nekaj vpraša.  
 
Boris Šfiligoj poda repliko in pove, da je Poslovnik Občinskega sveta Občine Brda eden od temeljev demokracije. 
Svetniku Vilku Prinčiču svetuje, da prebere poslovnik in statut občine.   
 
Kar se omenjene ceste tiče pove, da se je zadeva reševala 20 let z izgovorom, da lastnik ob makadamski cesti ne dovoli 
asfaltacije in izsiljuje z določeno odškodnino. Meni, da nadaljevanje pogovorov zato nima smisla. V zvezi z ureditvijo 
ceste so se občani sami obrnili na njega.  
  
Teja Jelina, kot predsednica Statutarno pravne komisije pove, da, kot je v poslovniku zapisano, so pobude lahko 
kakršnekoli, svetnik lahko da pobudo za karkoli. V kolikor občinska uprava pri dani pobudi smatra, da je pobuda v 
pristojnem reševanju vaške skupnosti, lahko v odgovorih tudi to zapiše.  
 
Silvestra Elen Brašnič Saffigna 
Iz več virov je zasledila, da se na Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo ponovno pojavlja droga. Zanima jo, kaj se na 
tem dogaja, ali je to res oz. ali se lahko pridobi kakršnekoli podatke.  
 
Župan Franc Mužič pove, da ga je pred tednom dni obiskal komandir Policijske postaje Nova Gorica in sta se tudi 
dogovorila, da se bo v mesecu januarju sklical sestanek vseh pristojnih (policija, šola, Komisija za socialna vprašanja,…), 
kjer se bo formiralo komisijo, ki bo bdela nad dogajanjem.  
 
Anita Manfreda pove, da je direktorica ZTKMŠ Brda podala tudi pobudo, da se zadeve razišče, saj so tudi v Mladinskem 
centru Brda prišli do podatkov, kaj se dogaja okrog šole. V zvezi s tem je bil na občini sklican sestanek, katerega so se 
udeležili šolska psihologinja in namestnica ravnatelja ter predstavniki občine in direktorica ZTKMŠ Brda. Opravila se je 
obširna razprava. Na problematiki se dela, sočasno se bo ustanovil sosvet za preventivo, znotraj katerega se bo te 
zadeve še bolj dalo pod drobnogled. Občina je o vsem obveščena in na tem se dela.  
 
Boris Šfiligoj pove, da glede na to, da je bilo iz policijskega poročila razbrati, da se v okolici šole pojavlja droga meni, da 
bi moral ravnatelj o tem tudi kaj več vedeti.  
 
Silvan Peršolja meni, da iz vsega tega sledi, da šole vse to ne zanima. Potrebno se je zavedati, da je to problem šole. Iz 
vseh dosedanjih poročil je bilo razbrati, da je vse v najlepšem redu. To je še en znak, da je potrebno o vsebini opraviti 
širšo razpravo.   
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Boris Šfiligoj 
 

1.  

 
 

2. Ureditev parkirišč pod ambulanto, agrario, mesnico in lokalom v Kojskem.  
V planu je razširitev agrarie in trgovine za živila oz. minimarket v Kojskem. Zato je nujno zagotoviti dodatna 
parkirišča za obiskovalce teh ustanov oz. lokalov in za prebivalce Kojskega. Ta parkirišča so nujna za nadaljnji 
razvoj Kojskega. Parc. št. 347 k. o. Kojsko in 342 so v lasti Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS. Črno 
obarvana parcela je del parcele št. 338 last Občine Brda v izmeri cca 1.200 m2, kmetijsko zemljišče, ki je 
degradirano s strani najemojemalcev, neupravičen poseg, ki naj bi bil predmet menjave. Na tej parceli naj se 
opravi izmera, da se vidi stanje za pogajanja. Rdeče pobarvan kvadrat je del parcele št. 347 k. o. Kojsko last 
Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS, ki naj bi bil predmet menjave. Znotraj rdeče pobarvanega kroga je 
črna široka črta, ki predstavlja razširitev obstoječe občinske poti št. 354 k. o. Kojsko. Tam je potrebnih 75 m2 
zemljišča, ki je last fizične osebe, za razširitev ceste za namen parkirišča in bodočo ureditev krožišča bodoče 
obvoznice. Zato v interesu lokalne skupnosti predlaga, da se pridobi zemljišče preden se izvede investicija v 
zid na parceli – cesti 2911/3 k. o. Kojsko na »Kalehah pod Boškičem«. Ta investicija bo financirana iz 
občinskega proračuna. Zato predlaga, da se najprej pridobi to zemljišče. To parkirišče bi se povezalo do 
kontejnerskega mesta, kjer je zemljišče občinska last.          
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3.  

 
4. Cesta v Podsabotinu – ne gre za malomarnost Občine Brda, niti ne Direkcija RS za infrastrukturo temveč 

preglednika ceste. Sam je doživel to, da je ob priliki naletel na poplavljeno vozišče. Preglednik ceste bi moral 
postaviti ustrezno signalizacijo, očistiti odtoke in opozoriti občinske strokovne službe, da voda odteka iz 
stranske ceste. Potrebno bi bilo urediti odvodnjavanje.  



Stran 13 od 14 

 

5. Cesta Vipolže – Dobrovo – celotna cesta je bila v času melioracije (Bonifike) na novo urejena in prav tako 
kanali za odvodnjavanje. Kanali so sedaj zasuti in zaradi tega po deževju še nekaj dni teče voda po cesti. 
Dejstvo je, da je potrebno urediti odtekanje vode.  

6. Luč, ki je bila postavljena na privatni lastnini je bila nestrokovno odstranjena, saj bi jo strokovne službe lahko 
samo izklopile. Lastnica objekta se s ponovno postavitvijo javne luči ni strinjala, saj občina za to ni imela 
soglasja.      

7. Ponovno opozori na to, da se očisti pločnik v Kojskem, po katerem hodijo otroci v šolo. Palma še vedno sega v 
območje pločnika in otroci se lahko zbodejo v oči. Čim prej naj se poskrbi za odstranitev in tako zagotovi 
otrokom varno pot v šolo.  

8. Prodaja bencinskega servisa Petrol na Dobrovem – Zakaj se občina ni odločila odkupiti zemljišča? Občina je 
naredila veliko napako, saj je na sredi Dobrovega ostala brez zemljišča, ki ga Dobrovo še kako potrebuje.  

 
Žarko Kodermac 
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Teja Jelina  
 

 
 

Ad14. 
 
  
 
Realizacija sklepov 8. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 17.30.    
 
 
 
    Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


